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Hei. 

 

Ser i avisen at kommunen har mye masser til overs. Vi holder på med å lage frisbeegolfbane i 

Badevika. I den forbindelse ser vi at det å få fylt ut mellom toalett/pumpehus og moloen med 

en del stein hadde gjort området langt mer tilgjengelig. I dag er det området jeg håper å få fylt 

ut bare myr område. Kommunen har en gammel kloakkledning gående igjennom området, 

ellers er det ikke andre ting som ligger der.  

 

Jeg jobber på Nordhordland Folkehøgskole, som eiere av området synes skolen det bare ville 

vært fint å få fylt ut området. Jeg har vært kontakt med BOF/Dingen (forvaltere av området) 

og opplever at de er positiv til dette, selv om de ikke ønsker mer plen å klippe.  

 

Håper dette er noe som kan vurderes nærmere. Er gjerne med på en befaring om dette skulle 

være interessant. 

 

Ronald Øyen 

Nordhordland Folkehøgskole 

41 61 41 77 

 

 

 


